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Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klosterparken

www.gf-klosterparken.dk

Møde dato og sted 7. september 2022 hos Lennart (11) Referat
nr.

5-2022

Dirigent Ingen specifik Referent Lennart

Deltagere Lennart (11); Lisbeth (24), Benjamin (27), Peter (14)
Afbud Rasmus (41)
Næste
bestyrelsesmøde

8. november kl.19 i nr.11

Dagsorden:

1. Referat fra sidste ordinære bestyrelsesmøde
2. Arbejdsdagen
3. Fremtidig pasning af Klosterparken
4. Borgermøde om ny lokalplan for Klosterparken.
5. Evt.

1) Referat fra sidste bestyrelsesmøde.
Godkendt uden bemærkninger.

2) Arbejdsdagen
Lisbeth berettede om arbejdsdagen. De forventede mål blev nået, trods lidt færre
tilmeldinger, end vi plejer at få. Der var en del unge arbejdskraft denne gang, hvilket
var dejligt at se.

3) Fremtidig pasning af Klosterparken
Brian har ikke tid til ekstraopgaverne, han tidligere har udført, og fortsætter
udelukkende med hovedopgaven - græsslåning og hæk. Ved behov vil bestyrelsen
fremover rekvirere ekstern arbejdskraft.

4) Borgermøde om ny lokalplan for Klosterparken.
En del af bestyrelsen og få beboere medvirkede i borgermødet på rådhuset.
Kommunen var repræsenteret ved medarbejdere for forvaltningen, samt nogle
kommunalpolitikere, herunder borgmesteren og formanden for ”Natur-, klima- og
planudvalget"
På mødet blev lokalplanen gennemgået ved ”slides" af vores sagsbehandler. En
udmærket gennemgang.
Efter gennemgang var der mulighed for at stille spørgsmål.
Det vigtigste er dog, at der indmeldes såkaldte høringssvar, hvilket er vores mulighed
for at påvirke den kommende lokalplan.
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Til bestyrelsesmødet var oplistet en række bemærkninger mm, baseret på udkastet til
lokalplanen samt høringsmødet.
Bestyrelsen gennemgik bemærkningerne, og det vi var enige om, og de
omformuleringer vi var enige om, indsender vi inden fristen til kommunen, som et
høringssvar fra grundejerforeningen.
Derudover er der mulighed for, at den enkelte beboer, kan indmelde sine
bemærkninger.
Disse bemærkninger vi indgå i den videre politiske behandling af lokalplanen, som
forventes færdig medio november.

5) Eventuelt
Der var ikke noget til dette punkt

Næste møde
Næste møde er aftalt til d.8/11-2022, og er således lagt efter hvornår kommunen har
tilgængeligt gjort et revideret udkast til lokalplan for vores område, som forventes
behandlet i planudvalget til endelig vedtagelse d.14/11-2022.


